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ZAPISNIK 
SA 39 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
39. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 23.05.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Ivana Sluga, zamjenik predsjednika VMO 

 Šerifa Šepić, članica VMO 

 Gordana Grdinić, član VMO 

 Milan Dragičević, član VMO 
Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
  

 
Usvajanje zapisnika sa 38 sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Mišljenje Vijeća MO Sv. Kuzam u svezi zatražene postave spomen ploče na 

području MO Sv. Kuzam poginulim braniteljima iz Domovinskog rata 
2. Dogovor oko provođenja planirane akcije Birajmo najljepšu okućnicu i balkon  

 u 2022. godini na području MO Sv. Kuzam 
3. Komunalna problematika 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 

 
AD 1 
Predsjednik je informirao da je ponovo zaprimljen dopis od gospodina Danijela Margana iz 
Zagreba te nakon što su članovi Vijeća MO Sveti Kuzam pročitali dopis u cijelosti donesen 
je sljedeći 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je donijelo odluku da se gospodinu Danijelu Marganu 
dostavi očitovanje u kojem će se navesti sljedeće: 
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Vijeće MO Sv. Kuzam raspravljalo je o Vašem prijedlogu postavljanja spomen ploče u 
mjestu Sveti Kuzam, u znak sjećanja na sve poginule branitelje i civile u Domovinskom 
ratu. O istome je donijelo zaključke koji su sastavni dio Zapisnika sa 31. i 32. sjednice 
VMO Sveti Kuzam. Zapisnici VMO nalaze se na web stranicama mjesnog odbora te su 
time dostupni javnosti. 
S obzirom na to da ste se dopisom obratili na više adresa, između ostalih i 
Gradonačelniku Grada Rijeke, čiji ste pisani odgovor dobili, Vijeće mjesnog odbora Sveti 
Kuzam može se suglasiti s navodima koje je Gradonačelnik u svojem odgovoru naveo. 
Ovime osobito ponavljamo da pokretanje inicijative za postavu spomen ploče 
pretpostavlja pisanu proceduru (pisanu zamolbu s obrazloženjem i pojedinostima vezano 
uz postavu ploče, nerijetko i s podacima o broju ranjenih ili poginulih branitelja iz 
konkretnog mjesta na kojem se ista želi postaviti, a zatim se u suradnji s nadležnim 
tijelima gradske uprave utvrđuje mogućnost postavljanja ploče na određenom mjestu 
sukladno zakonskim propisima). Ističemo da ako se radi o tematici Domovinskog rata svi 
prethodni dogovori uključuju i resorno ministarstvo.  
Prema saznanjima Vijeća MO, ia mjerodavnim podacima, s područja MO Sveti Kuzam 
nema poginulih branitelja iz Domovinskog rata te stoga Vijeće smatra da posljedično tome 
nema niti potrebe za postavljanje spomenika na način kako Vi to u svojoj inicijativi 
predlažete. S druge strane, na području MO Sveti Kuzam postoje spomenici koji su 
podignuti u spomen borcima koji su poginuli u antifašističkoj borbi za vrijeme Drugoga 
svjetskog rata, a koji su doista bili mještani našeg mjesnog odbora. Ujedno ističemo da je 
jedna od programskih aktivnosti vijeća i polaganje cvijeća na spomenutim obilježjima te 
još jednom želimo naglasiti da žrtve oba ratna sukoba na našem području zaslužuju 
jednaki pijetet te nikako ne zaslužuju različito vrednovanje u kontekstu nesebične žrtve 
koje su u različito vrijeme i na različiti način, jednako dali za današnju Republiku Hrvatsku.  
Na kraju želimo Vas podsjetiti da veliki dio mjesnih odbora sa čijih područja su poginuli 
branitelji u Domovinskom ratu, ima na svojim područjima postavljene spomen ploče njima 
u zahvalnost te ta vijeća u svojim programskim aktivnostima, polaganjem cvijeća i svijeća, 
prilikom obilježavanja važnih obljetnica i blagdana, odaju počast za žrtvu kojom su 
nesebično položili živote na oltar Domovine. Također, na području grada postoje dva 
velika spomen obilježja poginulim braniteljima iz Domovinskog rata koja se nalaze na 
novom groblju Drenova i na Mostu hrvatskih branitelja uz Mrtvi kanal. 
S obzirom na naprijed navedeno, na području Mjesnog odbora Svetog Kuzma nema 
potrebe za postavljanje obilježja poginulim braniteljima te je iz Proračuna Grada Rijeke 
izvršen povrat novčanih sredstava uplaćen Vašom donacijom, o čemu prilažemo izvod 
Hrvatske poštanske banke od 18. svibnja o.g.   
Slijedom navedenog dostavljamo Vam i Zapisnike sa sjednica Vijeća MO Sveti Kuzam 
koje smo uvodno spomenuli. 
 
 
AD2 
Predsjednik podsjeća da je Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam u svom Programu rada za 
2022. godinu predvidjelo provođenje akcije "Biramo najljepšu okućnicu i balkon", pa se traži 
mišljenje članova Vijeća o provođenju istog.  
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je donijelo odluku da se planirana akcija provede, te da se  
svim dosadašnjim učesnicama dostavi poziv kako bi se mogli javili svi koji žele učestvovati 
u akciji, a prijave će se zaprimati zaključno do 10. lipnja 2022. 
 
 
AD3 
Predsjednik informira članove Vijeća o sljedećem: 
- U trećem mjesecu ove godine Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam i Vijeće Mjesnog 
odbora Draga uputili su K.D. Autotroleju i Komunalnom sustavu Grada Rijeke mail u kojem 
su zajedno zamolili da se odredi termin za održavanje zajedničkog sastanka u svezi 
mogućeg povratka linije 9 jer postoji veliki interes mještana za njegovim povratkom. 
Međutim kako nije dobiven nikakav odgovor predsjednik je upoznao ravnateljicu Direkcije 
za mjesnu samoupravu s navedenim problemom, te je i ona uputila mail na navedene 
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službe u kojem je zamoljeno dobivanje termina za održavanje zajedničkog sastanka s gore 
spomenutim Vijećima, a na kojem bi i ona bila nazočna.  
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
- Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam zaprimilo je na znanje od Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkcija plana, razvoja i gradnje da je TD Rijeka Plusu izdano odobrenje 
na dostavljen prometni elaborat “Povećanja stupnja sigurnosti odvijanja prometa na dijelu 
Ulice Sveti Kuzam od kućnog broja 45A”, te je dobiveno odobrenje pročitano članovima 
Vijeća MO Sv. Kuzam u cijelosti.  
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
- Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam zaprimilo je mail od Rijeka Plusa u kojem je 
dostavljen Plan ukljanjanja nepoželjne vegeacije na području Grada Rijeke, kojim 
obaviještavaju da su radovi započeli 02. svibnja 2022., a predviđeni rok završetka je kroz 4 
tjedna ovisno o vremenskim uvjetima. 
Predsjednik daje primjedbu da u dobivenom Planu nije jasno kada bi se konkretno 
riješavala problematika košnje na području Sv. Kuzma.  
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
Gospodin Milan Dragičević predlaže da se Odjelu gradske uprave za komunalni sustav 
dostavi prijava da se uz parkiralište iza Hrvatskog doma Sv. Kuzam nalazi suho stablo koje 
treba uklonit. Isto tako mišljenja je da je potrebno porezati suhe grane na čempresima koji 
se nalaze na dječjem parku Placa. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je podržalo prijedlog, te će se Odjel gradske uprave za 
komunalni sustav obavijestiti o istom. Isto tako napomenuti će se da je površina uz 
skulpturu na dječjem parku Placa vrlo neuredna, u parku na Baraćima i u parku Vidikovac 
nije nitko izvršio košnju, pa se treba zatražiti da se isto uredi. 
 
Nadalje gospodin Milan Dragičević daje primjedbu da pri izvođenju radova na sanaciji 
željeznog okvira iznad ulaza u sportsko igralište Sv. Kuzam nije se pristupilo popravku šipki 
na vratima (neke željezne šipke nedostaju, a neke nisu ni zavarene – učvršćene.) 
Zaključak 
- VMO Sv. Kuzam jednoglasno je podržalo prijedlog, te će se Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav dostaviti prijava. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 
 
 
 
 


